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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους κκ. Υπουργούς: 

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Υποδομών και Μεταφορών 

 Θέμα: «Εκσυγχρονισμός του φράγματος Πηνειού και έργα άρδευσης-ύδρευσης του τ. 

Δήμου Ωλένης». 

Η ορθή και ασφαλής λειτουργία του φράγματος του Πηνειού αποτελεί σπουδαία παράμετρο 

ανάπτυξης του πρωτογενούς τομέα της Ηλείας. Το συγκεκριμένο φράγμα, ύψους 50 m και 

μήκους 200 m, συμβάλει στην ταμίευση των νερών του Πηνειού στην ομώνυμη τεχνητή λίμνη, 

η οποία  διαδραματίζει πρωτεύοντα ρόλο στην άρδευση του Ηλειακού κάμπου. 

Το φράγμα μετράει πάνω από 50 χρόνια ζωής. Αυτό έχει ως αποτέλεσμα ν’ αντιμετωπίζει 

σοβαρά λειτουργικά προβλήματα. Επομένως κρίνεται αναγκαίο να προχωρήσουν άμεσα οι 

διαδικασίες που θα επιτρέψουν την συντήρηση και την ανακαίνισή του. Εκτός αυτού, πρέπει 

να υπάρξει μέριμνα για την υπογειοποίηση των αρδευτικών δικτύων, γεγονός που θα 

συντελέσει στη μείωση της απώλειας ποσότητας νερού και στον εκσυγχρονισμό των 

μεθόδων άρδευσης. 

Κατόπιν τούτου, η κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ, ύστερα από συντονισμένη και εντατική προσπάθεια, 

ενέκρινε στις 11/6/2019  την ένταξη στο Εθνικό Σκέλος του Προγράμματος Δημοσίων 

Επενδύσεων (ΠΔΕ) 2019 το έργο «ΜΕΛΕΤΕΣ ΣΥΜΠΛΗΡΩΜΑΤΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ ΦΡΑΓΜΑΤΟΣ 

ΠΗΝΕΙΟΥ ΓΙΑ ΑΝΑΚΑΙΝΙΣΗ, ΠΡΟΣΒΑΣΙΜΟΤΗΤΑ-ΑΣΦΑΛΙΣΗ ΚΑΙ ΑΝΑΔΕΙΞΗ ΤΟΥ ΚΑΙ 

ΜΕΛΕΤΕΣ ΕΡΓΩΝ ΤΑΜΙΕΥΣΗΣ ΑΡΔΕΥΣΗΣ ΚΑΙ ΥΔΡΕΥΣΗΣ τ. ΔΗΜΟΥ ΩΛΕΝΗΣ 

ΗΛΕΙΑΣ», προϋπολογισμού ύψους 3.500.000 ευρώ.  

Η εν λόγω μελέτη θα περιλαμβάνει την επικαιροποίηση της υδρολογίας της λεκάνης 

απορροής του φράγματος Πηνειού, όπως και τις απαραίτητες μελέτες για την ανακαίνισή του. 

Επιπλέον, θα εξεταστεί, συνολικά, η κατασκευή εξωποτάμιας λιμνοδεξαμενής, η κατασκευή 
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έργων ταμίευσης, άρδευσης, ύδρευσης και ανακαίνισης συντήρησης του τ. Δήμου Ωλένης, 

καθώς και ενημέρωση υφιστάμενων τοπογραφικών υποβάθρων. 

Δυστυχώς, αν και υπήρχε η εκτίμηση ότι η μελέτη θα προκηρυχθεί εντός του 1ου τριμήνου 

του 2020, κάτι τέτοιο δεν έγινε. Αυτή τη στιγμή υπάρχει στασιμότητα και κανείς δε γνωρίζει 

ποια θα είναι η συνέχεια. 

Επειδή, η αναβάθμιση και ο εκσυγχρονισμός του φράγματος Πηνειού αποτελούν άμεση 

προτεραιότητα για την ποιότητα της άρδευσης του Ηλειακού κάμπου, αλλά και για λόγους 

ασφαλείας, ενώ θα συμβάλουν και στην ύδρευση της ευρύτερης περιοχής. 

Επειδή, θα εκσυγχρονιστούν οι μέθοδοι άρδευσης, θα αρδευτούν χιλιάδες στρέμματα, θα 

μειωθούν οι απώλειες σε νερό και θα εξοικονομηθούν τεράστιες ποσότητές του. 

Επειδή, η συνολική μελέτη προβλέπει την κατασκευή εξωποτάμιας λιμνοδεξαμενής, έργων 

ταμίευσης, άρδευσης, ύδρευσης και ανακαίνισης συντήρησης του τ. Δήμου Ωλένης, ώστε να 

καλυφθούν οι αρδευτικές ανάγκες της ορεινής Ηλείας, αλλά και αυτές της ύδρευσης. 

Επειδή, η ευρύτερη περιοχή του φράγματος θα αναβαθμιστεί πλήρως και θα αποτελέσει, 

εκτός των άλλων, τουριστικό πόλο έλξης. 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

1. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται το έργο «ΜΕΛΕΤΕΣ ΣΥΜΠΛΗΡΩΜΑΤΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ 

ΦΡΑΓΜΑΤΟΣ ΠΗΝΕΙΟΥ ΓΙΑ ΑΝΑΚΑΙΝΙΣΗ, ΠΡΟΣΒΑΣΙΜΟΤΗΤΑ-ΑΣΦΑΛΙΣΗ ΚΑΙ 

ΑΝΑΔΕΙΞΗ ΤΟΥ ΚΑΙ ΜΕΛΕΤΕΣ ΕΡΓΩΝ ΤΑΜΙΕΥΣΗΣ ΑΡΔΕΥΣΗΣ ΚΑΙ ΥΔΡΕΥΣΗΣ 

τ. ΔΗΜΟΥ ΩΛΕΝΗΣ ΗΛΕΙΑΣ», προϋπολογισμού ύψους 3.500.000 ευρώ; 

2. Πότε εκτιμάται ότι θα έχει ολοκληρωθεί το σύνολο το απαιτούμενων ενεργειών 

για το έργο; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Καλαματιανός Διονύσης-Χαράλαμπος 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

 

Αναγνωστοπούλου Σία 

 

Καρασαρλίδου Φρόσω 



 

Κασιμάτη Νίνα 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μάρκου Κων/νος 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μωραϊτης Θάνος 

 

Παπαδόπουλος Σάκης 

 

Παππάς Νίκος 

 

Πούλου Γιώτα 

 

Ραγκούσης Ιωάννης 

 

Φάμελλος Σωκράτης 

 

 




